
Beste commissieleden Ruimte, Klimaat en Wonen,

Het is te prijzen dat de regio de ambitie heeft duurzame energie te produceren. Immers de regio 
(zeker Amsterdam) loopt ook voorop om het gebruik van fossiele brandstoffen sterk terug te 
dringen, zodat daar wel een alternatief tegenover moet staan. Echter, zonder strenge voorwaarden 
(=financieren van eigen, duurzame energiebronnen) te scheppen voor nieuwe energie gebruikers 
(lees: datacenters) gaan we water naar de zee dragen.

Het verbaast ons als bewoners van Gein zeer dat er nog steeds gezocht wordt naar locaties voor 
grote windturbines in het Geingebied, op de grens van de provincies NH en Utrecht. En wel omdat:

- Het betreft een gebied in of net naast de hoofdstad met een grote bevolkingsdichtheid
- De stad heeft de ambitie om de karakteristieke ‘scheggen’ open, groen en natuurlijk te 

houden, zo ook de Amstelscheg
- Er komen in Zuidoost de komende 10 jaar 40.000 woningen bij en er zijn nu al zoveel mensen 

die in dit gebied ontspannen en van de natuur genieten
- Een greep van de functies die dit gebied heeft, voor ons bewoners, de boeren, de 

plattelandsontwikkeling die hier gebeurt om stad en land te verbinden, en de natuur:
o Fietsroutes voor racefietsers uit de wijde regio
o Wandelaars Trekvogelpad en diverse routes langs het Gein, Abcoude, Fort 

Nigtevecht uit de wijde omgeving
o Wandelverenigingen uit Zuidoost, bewoners die de boeren bezoeken, hardlopers
o B&B gasten, boerderijwinkels ea diensten die het platteland leefbaar en veerkrachtig 

houden
o Er broeden oa ooievaars, zilverreigers en er vliegen het hele jaar grote vluchten wilde 

ganzen over die in de buurt fourageren
- We doen er met diverse partijen veel aan om de bevolking van stad en land meer bij elkaar 

te betrekken, ook om de voedseltransitie en de korte ketens te bevorderen. Mag het 
landschap dan ook mooi blijven, dat zou zeker helpen

- Het is in andere landen zoals Zweden ook niet toegestaan om zo dichtbij een woonwijk zulke 
grote turbines te plaatsen. Wanneer het gaat om overlast wordt in participatie sessies steeds 
verwezen naar de Nederlandse wettelijk normen. De validiteit hiervan is echter betrekkelijk 
gezien de beperkte ervaring met duurzame energie in ons land, vergeleken met de rest van 
Europa. Voortschrijdend inzicht in landen die wat verder zijn dan wij (Zweden, Duitsland) 
heeft geleerd dat het verstandig is minimaal een afstand van 10 x de tiphoogte tot 
(bewoonde) bebouwing aan te houden. Dit negeren van profijt van de remmende 
voorsprong zou getuigen van een arrogante struisvogelpolitiek.

Met vriendelijke groet


